
Referat 
 

 

Emne Skolebestyrelsesmøde Nr.  01 

Sted 
Hotherskolens personalerum 
 

Møde-
dato 

15.08.23 

Deltagere 
 
Afbud 

SB-medlemmer 
 
Charlotte - Nikolaj 

Kl. 18.00 – 20.30 

 
Mødeleder 
 
 
 

Henrik Olsen 
 

  

Dagsorden Punkt Ansvar  

A. Kommentar til referat Rettelser og kommentar til seneste 
referat fra 14. juni 2023 (1 bilag) 

  

Godkendt. 
a) Elevråd Orientering: 

Siden sidst mm. 
 10 

Birgitte har foreslået kontaktlærerne, at der gennemgås et lille undervisningsforløb i klasserne, om 

hvad elevråd går ud på inden, der vælges repræsentanter for klasserne. 

Der vil være valgt elevrådsrepræsentanter til næste skolebestyrelsesmøde.  
1. Mødeplan for skolebestyrelsesmøder for skole-

året 2023-2024. Der er lagt ét bestyrelses-

møde mere end i skoleåret 2022-2023.  

1 bilag 

 RT 10 

René og Thomas udarbejder et nyt forslag, hvor der tages højde for at møderne lægges i lige uger. 

Der lægges otte bestyrelsesmøder samt én arbejdslørdag.  
2. Fordeling af forældrevalgtes deltagelse i første 

forældremøde i almen klasserne samt H-Klas-

serne for skoleåret 2023-2024. 

Der arbejdes med en selvstændig datoplan for 

Dagskolen. 

Bilag over datoplan eftersendes på mail inden 

bestyrelsesmødet.  

 RT 15 

Bettina sender mailadresser ud til skolebestyrelsen på de lærere, der afholder mødet.  

8. og 9. årgang får ikke besøg af repræsentant for skolebestyrelsen. 
3. Gennemførelse af skoleudviklingssamtaler mel-

lem Hotherskolen og forvaltningen samt det 

politiske niveau. Mødet blev gennemført tors-

dag den 29. juni 2023. Referat af mødet endnu 

ikke modtaget. 

1 bilag. 

 RT 15 

Der deltog Hotherskolen fire ledere, Centerchef, skolekonsulent samt 3 politikere fra BUL. Repræsen-

tanterne fra personalet deltog ikke, da mødet var lagt i deres ferie. PPR deltog ikke. 

 

Anja Knudsen er ansat som souschef til Centerchef Christian Sørensen. 
4. Svar til budget 2024. 

Bestyrelsen besluttede, at Skolelederen kunne 

formulere et udkast til høringssvar, som inden 

afsendelse blev drøftet med bestyrelsesfor-

manden. 

1 bilag 

 RT/CBG 15 

Bilaget blev gennemgået.  
5. Sygefravær juli 2023.  

Der tages udgangspunkt i tallene fra juni må-

ned. Tallet er nu kommet under de 5 procent 

 RT 10 



for Hotherskolen med 4,69. Tallet for SFO er 

højt med 15,11 procent og ligeledes er tallet 

højt for Dagskolen på 16,54 procent.  

1 bilag 

Bestyrelsen er glad for at sygefraværet på Hotherskolen for juni er kommet under 5%. Ellers er sy-

gefraværet taget til efterretning.  
6. Økonomi  

 

 TV 15 

Intet nyt. 
7. Meddelelser:     

 a) SB Formand 
 

Orientering: 
Siden sidst mm. 

CBG 
 

10 

Henrik O skriver til Henrik P fra Materielgården og forhører om de har arbejdet mere på trafiksikker-

heden ved Toftegårdsvej og om de kan beskære træ ved Torontolys når man kommer fra Køgevej.  

 

Forældrene roste Maja og indskolingspersonalet meget for modtagelsen af de nye 0. klasser.  
 b) Ledelsen 

1 bilag 
Orientering: 
Siden sidst mm. 

RT/TV 10 

Der er tirsdag den 15. august 2023 tilsluttet to koldvandsautomater til eleverne. Én i fællesrummet i 

indskolingen og én ved mellemtrinnet.  

 

Forvaltningen vil gerne have forslag til emner til Lille dialogmøde 31. oktober 2023. Bestyrelsen fore-

slår følgende emner: 

- Fysiske rammer for Dagskolen 

- PPR – Stevns Kommune 

 

Skolebestyrelsens oplysninger blev ajourført (bilag). 

 

Ledelsen takker bestyrelsen for deres arbejde i forbindelse med nyansættelser inden sommerferien.  

 

Den nye indskolingsleder Maja Arbøll vil blive præsenteret for skolebestyrelsen på et senere møde.  

 

Vandskaden fra før sommerferien i indskolingen og den høje bygning er blevet udbedret i sommerfe-

rien, og lokalerne er nu klar til brug.  

 

Der har i løbet af uge 32 været brugt en del ledelsestid på opstarten af den tredje Velkomstklasse på 

Hotherskolen.  
 c) Medarbejdere 

 
Orientering: 
Siden sidst mm. 

KB/BT 10 

Medarbejderne havde en rigtig god første skoledag. Nye kolleger er hjulpet godt i gang.  
 
Onsdag den 9. august 2023 blev der afholdt 40 års jubilæum for lærer Per Hansen.  
 
Alle medarbejdere var på kickoff kursus med ”Den kulturelle rygsæk” på Stevnsfortet torsdag den 10. august 2023.  

8. Eventuelt 
 

  5 

Christian efterspørger gardiner i indskolingen. Dette bliver der fulgt op på.  
 
Næste skolebestyrelsesmøde er mandag den 18. september 2023. 

 


